
Protokoll  fört  vid  Swedish  Addicks

årsmöte  på Pub  "O"Connels",

Stora  Nygatan  21,  Gamla  Stan,

Stockho!m.

2019-08-10

Närvarande:  16  medlemmarl

I. Mötets  öppnande

Mötet  öppnades  av ordf.  Lars Liljegren,  som hälsade  de närvarande
välkomna,

2. Fråga  om  mötet  utlysts  på  rätt  sätt

Fråga om mötet  utlysts  på rätt  sätt  godkändes.

3. Fastställande  av  dagordning

Styrelsens  förslag  till  dagordning  godkändes.

4. VO/ av ordförande  för  mötet
Till ordförande  för mötet  valdes Lars LiJegren.

5. Val av sekreterare  för  mötet
Ti11 sekreterare  för  mötet  valdes  Victor  Eriksson.

6. Val  av  justeringsmän

Till  justeringsmän,  som  jämte  ordförande  skall justera

årsmötesprotokollet,  valdes  Gunnar  Persson  och  Richard  Ahlström.

7. Valavrösträknare

Till rösträknare  valdes  Magrius  Persson.

8. StyreJsens  verksamhetsberättelse

Lars Liljegren  reflekterade  från  verksamhetsberättelsen  och noterade  bl.a.
g(ädjande  att  klubbens  medlemsanta1  ökat  från  37 till  39 medlemmar,

Möjligt  att  med  anledning  av lagets  framgångar  på senare  tid  så har nya
med!emmar  anknutit.  För närvarande  är det  43 medlemmar  i klubben.

1 Lars Liljegren,  Magnus  Persson,  Gunnar  Persson,  Kevin  Hornsby,  Mats  Johansson,  Per  Inge  Eriksson,  John
Forsberg,  Benno  Lindblom,  Hans  Holmgren,  Bengt  Hlllborn,  Lars  Lindgren,  Victor  Eriksson,  Richard  Ahlström,
Sven-Åke  Lans,  Filip  Pantzar,  och  Ulf  Blomqvist.



Under  året  så har  fem  skribenter  delat  på rapportskrivandet.  123  artiklar

har  publicerats  på hemsidan  varav  57 inför-rapporter,  57 matchrapporter

samt  en krönika.  Engagemanget  och  deltagandet  i vår  tipstävting  har  varit

större  än någonsin.  Stort  grattis  till  årets  vinnare,  Gunnar  Perssoni

Föreningens  ekonomi  är stabil.  Detta  är främst  beroende  på att  det  inte

erbjöds  några  sponsringsmöjigheter  för  säsongen  2018-19,

Årets  resa gick  till  Manchester  som  bas  med  utflykter  tiit  Rochdale  och  ttll

Burnley,

Sammanfattningsvis  så har föreningens  fjortonde  verksamhetsår  varit

positivt  vad det  gäller  produktiviteten.  Vi hoppas  nu att  ytterligare  nya

medlemmar  hittar  till  oss,  trots  motgångarna  i ägarskapet  och  i ledningen

av klubben.

9. Revisorns  berätteise

Ordföranden  läste  upp  revisionsberättelsen.  Thomas  Cannermo  har  gått

igenom  räkenskaperna.

IO.Fråga om ansvarsfrihet  förstyrelsery
Ansvarsfrihet  beviljades  för  styrelsen,

Il.Föyröttning  av  VO/ ti/lstyrefse

Ordförande  för  två  år  Lars  Liljegren

1 st. Iedamot  för  två  år  Victor  Eriksson

1 st. suppleant  för  två  år  Anders  Eriksson

omval

omva1

omval

12.Övriga  val
Val  av revisor  samt  av valberedning  sker  vid  nästa  årsmöte  (år  2020).

13.Budget  för  innevarande  räkenskapsår
Ordföranden  presenterade  utfall  jämfört  med  budget  samt  förslag  till  ny

budget.  Mötet  godkände  s.k.  alternativ  budget  vilketinnebär  att  sponsring

av spelare  åter  kommer  att  göras.  Ordföranden  återkommer  vad  det  gäller

upplägg.

14.Meä1emsavgifter
Årsmötet beslutade  att  medlemsavgifterna  blir  oförändrade  d.v.s.  200

kr/år  för enskild medlem och 300 kr/år  för famitjemedlemskap.



15.Styre1sens fötslag
Inga förslag  att  notera.

16.Enski1du  iue«Jleminars  motioner

Inga motioner  inkomna.

17.Öwiga  frågor
Mötet  konstaterade  att  hemsidan  uppdaterats  av Gunnar  Persson  och  att

den gjorts  mer  levande  med  fler  artiklar.  Tipstävlingen  har  också  delvis

förändrats  med  flera  trevliga  inslag,  exempelvis  bildspel,  en

liveuppdaterad  tipstävlingstabell,  och  fler  direktlänkar  på startsidan.

Sven-Åke  föreslog  att  även  det  traditionella  stryktipset  veckovis  skulle

kunna  vara  något  trevligt  som  s.k. bolagstips  för  medlemmarna.  Styrelsen

kommer  att  se över  möjigheterna  till  detta  och återkomma.

När  det  gäller  sponsring  så föreslog  mötet  att  två spelare  skall  sponsras,

Lars kollar  möjligheterna  till  detta  med  klubben.

Magnus  kommer  med  förslag  angående  höstens  resa som  preliminärt  blir

i början  av november.  Årets  tv-tider  släpps  inom  kort  och styr  lite  hur

upplägget  på resan  blir.

18.Nästa  årsrm3te

Nästa  årsmöte  planeras  att  hållas  i augusti  2020  i Norrköping.

19.Avs1utning

Ordförande  Lars Liljegren  tackade  mötesdeltagarna  för  visat  intresse  och

avslutade  mötet.

Vid  protokollet,

Victor  Eriksson

gi  H'




